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Starčevci sa oduševljenjem prihvataju ideju o izgradnji novog dečijeg vrtića.   Već su svima
dosadile liste čekanja, a svi se nadaju da će novi vrtić biti brzo izgrađen i da će imati dovoljno
mesta  

  Sanja Petrović:
  - Naravno da je Starčevu potreban novi vrtić. Meni je potrebno da odmah rezervišem mesto za
dete koje je rođeno ove godine dok starijeg sina koji ima četiri godine teško da mogu upisati.
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